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In het welkomboekje is de tekst van bijlage 1, Algemene brand- en veiligheidsvoorschriften op voorstel 

van de cliëntenraad aangepast zodat het duidelijker is wat te doen. De cliëntenraad stelt ook voor om 

de tekst in het boekje iets te wijzigen. Het is duidelijk dat de cliënt bij alarm op de kamer moet blijven. 

Niet duidelijk is als de cliënt niet op de kamer is. Dan moet de cliënt op de plaats blijven waar hij of zij 

zich dan bevindt. De brandweer en BHVers zorgen voor verdere instructies. Gevraagd is om deze 

instructie toe te voegen.  

 

De werving van een nieuw lid voor de Raad van Toezicht komt nog niet echt op gang. Het nieuwe lid 

moet kennis hebben van de zorg en de voordracht van dit lid wordt gedaan door de cliëntenraad. Wel 

is duidelijk dat 3 leden van de RvT voldoende zijn (er zijn nu 2 leden). 

De tekst van de rol van de cliëntenraad is op voorstel van de cliëntenraad in het welkomboekje 

gewijzigd. Er staat nu beter verwoord welke rol de cliëntenraad heeft. 

De extramurale cliënten (thuiszorg) zullen weer benaderd worden met een brief waarin een uitnodiging 

staat.  

 

De cliëntenraad is het niet eens met de tarieven voor de vergoedingen zoals vastgesteld voor 2024. 

Het gaat hierbij om o.a. de vergoedingen voor het wasgeld, telefoon en TV. De cliëntenraad vindt de 

verhogingen te hoog. Het overleg hierover is nog gaande. 

 

Op de vergadering is Sandra Kuiken, locatiemanager Foswert, aanwezig. Met Sandra hebben we 

besproken welke onderwerpen we op basis van de medezeggenschapsregeling willen bespreken. Het 

gaat hier met name over zaken die onze cliënten aangaan bijvoorbeeld beleid ter zake zorg, 

voedingsaangelegenheden, geestelijke verzorging, recreatiemogelijkheden of ontspanningsactiviteiten 

(zie ook artikelen 13 en 14 van de medezeggenschapsregeling). 

Volgens Sandra is de personele bezetting op dit moment goed. Er wordt uitgegaan van een 

basisrooster. Bij uitval moeten invallers passen in dit rooster. Vaak wordt bij invallen uitgegaan van 

eigen mensen, mensen met 0 uren contracten en als laatste ZZPers.  

Sandra is ook lid van de VAR (verpleegkundig advies orgaan). Dit orgaan adviseert de bestuurder 

m.b.t. verpleegkundige verbeteringen. Bij Interzorg bestaat de bezetting uit het kader en de specialist 

ouderenzorg. Eén van de onderwerpen is hetgeen de I-nurse aandraagt (nieuwe technische 

ondersteuningen) zoals bijvoorbeeld beeldbellen.  

 

Als volgende is Nico Stelpstra van de TD bij ons op bezoek. Hij woont in Ferwert en is getrouwd en 

heeft 2 kinderen. Hij vertelt dat hij samen werkt met Harm Visser. Ze hebben het met name druk met 

de verbouwingen van de kamers.  

De huidige situatie van de TV, waarbij het signaal uit de schotel komt, is niet ideaal (soms sneeuw en 

niet mogelijk om herhalingen te zien). Inmiddels ligt er wel een kabel van Delta met glasvezel bij het 

Foswert. Helaas zit er nog geen signaal op deze kabel. Om gebruik te maken van dit glasvezel zijn 

aanpassingen in het gebouw nodig. Volgens Nico is er nog geen keuze gemaakt om dit zelf aan te 

leggen of te laten doen door een aanbieder. De cliëntenraad vindt een goede TV ontvangst belangrijk 

en zal hierover vragen stellen. 

Ook is gesproken over de storingen van de liften. Volgens Nico werden deze voornamelijk veroorzaakt 

door het botsen van scootmobielen tegen deuren van de liften. Dit probleem is opgelost door de 

deuren sneller open en dicht te laten doen.  

 

De volgende vergadering op 11-3-2024 willen we graag samen met u koffiedrinken en eten. Ook 

zouden na het koffiedrinken, in een grote kring, met u willen praten over de maaltijden, TV, veiligheid 

en zorg. Natuurlijk mag u zelf ook onderwerpen aandragen.  

 M.v.g. Wander Slomp, secretaris cliëntenraad Interzorggroep 
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